
S SEJE IZVRŠNEGA
SVETA

Mercatorju
za zdaj odrekli
zemljo v Trnovem

Člani našega izvršnega sveta imajo daleč naj-
več dela z gradbenimi zadevami. Med njimi je
tudi dajanje soglasij k izvennatečajni dodelitvi
zemljišč za zidavo stanovanjskih in drugih ob-
jektov. Za zemljišče, dodeljeno na tak način, je
prosil ludi Mercatorjev tozd Dolomiti, ki bi rad
pridobil zemljo za gradnjo trgovine v novi tr-
novski stanovanjski soseski. Zemljišče je že na-
cionalizirano, vendar ga še vedno uporabljajo
bivši lastniki. Očitno bi pri Mercatorju radi pa-
metno naložili denar, za katerega sicer ves čas
tožijo, da ga nimajo.

Člani izvršnega sveta so se tokrat soglasno
odločili, da zemljišča, ki bi ga preko Zavoda za
urejanje stavbnih zemljišč Vič rad dobil Merca-
tor, za zdaj tej delovni organizaciji ne bodo
dodelili, čeprav zidava nove trgovine v tem sta-
novanjskem naselju je v srednjcročnih raz-
vojnih načrtih.

Izvršni svet meni, da ima Mercator prcveč
drugih obveznosti, ki jih šc ni izzpolnil. Mcd
drugim recimo je tudi »trgovina« z gradbcnim
materialom v Velikih Laščah, kjcr je gradbcni
material na prostem in nezavarovan - celo brez
ograje. Poleg tega se je Mercator obvczal, da bo
zgradil trgovino v Horjulu in še kje.


